
Uddannelsesudvalget

Dato: 7. december 2010

Udvalget udbeder sig besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 155
– Mener ministeren, at der er argumenter imod at flytte de aktiviteter, der tid-

ligere har været placeret på Lindholm, fra Hovedstadsområdet tilbage til
Lindholm, og derved nedbringe generalomkostningerne på enkeltaktivite-
terne?

– Er der mulighed for at andre aktiviteter med tilknytning til det virologiske om-
råde kunne flyttes fra Bülowsvej til Lindholm, hvor der tidligere har været
plads til 160 medarbejdere, mens der i dag kun er ca. 80?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.Moller@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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